
Zdpisnica z ustanovujirceho zasadnutia Rady Skoly pri Katolickej spojenej
Skole, Andovsk6 4, Nov6 Z6mky
Zo dira 07.03 .2022

Program:

1. Prerokovanie poplatku zarezijne naklady v jedalni KSS
2. Informacie ohladom financovania skol, podla noveho zakona
3. Zapisy do VIS,ZS
4. Rome

Prftomnych dlenov Rady Skoly privitala p. Silvia Kosty6lov6, ako host'a
privitala p. riaditel'ku Skoly Mgr. K.Hozlarovf a vedircu Skolskej jed6lne
Lenku Nad'ovri.
Na rivod stretnutia sa zvolila zapisovatel'ka - Ing. Olve czk6.
Vedtca Skolskej jed6lne a ekon6mka Skoly predniesli poZiadavku zyylit vy5ku
poplatku na reLijne n6klady na pripravu jedla z dvoch eur na Styri eurd za
kaLdeho stravnika ato uZ od mesiacamarec 2022. Tirto poZiadavku od6vodnili
zv'-i5enfm n6kladov na energie a vodu. N6sledne sa navrhlo z'tySit tento
poplatok od septembra2022 na vy5ku piit'eur. PoZiadavku zvlfsenia poplatkov
od marca a od septembra t.r. dlenovia Rady Skoly jednohlasne odhlasovali.

N6sledne pani riaditellka Mgr. Hozl6rov6 informovala pritomnfch dlenov RS o :

1. Nesrilade poskyovania finandn;fch prostriedkov zrozpodtu mesta Novd
Zdrnky na mzdu a prevddzku 5k61 a Skolsky ch zariadeni s ustanoveniami
podfa zdkona 56412004 z.z. a nariadenia vl6dy Slovenskej republiky d.

6 68 I 200 4 z.z. Y yiku vlfpodtu fi nandnej dotScie deklarovala dlenom rady
Skoly konkr6tnym qfpodtom podfa vy5ky koeficientu u jednotlivych
Skolskych zariadeniach. V;ipodty sir uveden6 v tabullke, ktorir priklad6me
v prilohe z6pisnice. Vypodftarry rozdiel podlia platnej legislativy dini 38
370,42 eur v neprospech cirkevnej Skoly.

Riaditel'ka Skoly zaslalaMestu Nov6 Zdmky nesirhlasn6 stanovisko k sp6sobu
vypodtu dot6cie pre Skolskd zariadenia a vyjadrila nesfihlas s n6vrhom zmluvy,
ktor5 nie je v srilade so z6konom.
Mesto Nov6 Zdmky sa vyjadrilo, Le ich postup bol sprSvny.

Rada Skoly pri Katolickej spojenej Skole, Andovsk6 4, Nov6 Zdmky
jednohlasne odhlasovala n6vrh napoZiadavku d'alSieho postupu zo strany
zriat ov atel a a d6razne Ziada znat ov atel'a, aby po skyol sird inno st'
v spolupr6ci s pr6vnikom Biskupstva Nitra na riesenie vzniknutej skutodnosti ,

a nadrtnutie d'al5ieho postupu , ako by sa dalo domdct' sa tohto finandn6ho
prfspevku, ktory priniieli Skolskym zariadeniam 5ko1y.



Pani riaditelka d'alej referovala o d6tume zdpise do zdkladnej 5ko1y, ktory sa

bude konat'v dfioch 4. a 5. aprila2022. Termfn je zverejnenf aj na www strSnke
Skoly a soci6lnych sietiach zdkladnej Skoly.
Moment6lne je elektronicky podanych cca 12 - 13 prih165ok do prvej triedy.

ilenovia RS za rodidov ZS vzniesli poZiadavku na moZnost' pripojenia dietata
na vyudovanie prostrednictvom Speci6lnej kamery u vyudujirceho, ktory by uj
v pripade jeho pohybu cez celir triedu bol poduteliny v dom6com prostredi Ziaka
podas jeho nepritomnosti v triede a mohol by sa vzdel|vat simultdnne so

spoluZiakmi v triede podas denn6ho vyudovanie ostatnych Ziakov, ktorf nie sri
napr. v karant6ne. Uvedenir poZiadavku na Speci6lne kamery zobralapani
riaditefka na vedomie a bude ju rie5it' v rSmci technick;ich moZnostf .

Pani riaditel'ka d alej referovala o Projektoch financovanych Eur6pskou fniou,
do ktorych je v sirdasnosti zapojen6 na5a Skola a sice je to projekt ,,Spolu
mfdrej 5i 3 " proj ekt,,Skolsk;; digit6lny koordin6tor", proj ekt,,Pomocny
vychov6vatel'v materskej Skole" a projekt Pom6hajirce profesie v eduk6cii detf
aLiakov".

Na z5ver stretnutia sa p. Kosty6lov6 v5etkym pritomnym pod'akovalaza
irdast' a ukondila zasadnutie rady Skoly.

V NovychZitmkoch, 08.03 .2022
Spisala : Ing. Olveczk|Adriana
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